
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 24. januar 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AH
Har ministeren haft kendskab til den omfattende korrespondance mellem Aar-
hus Universitet og Miljø- og Fødevareministeriet, der foregik i dagene efter, at
forsker Bjørn Molt Petersens rapport om beregningsgrundlaget i landbrugs-
pakken blev offentliggjort, jf. artiklen ”Dokumenter sår tvivl om universitetets
uafhængighed” bragt i Berlingske den 21. januar 2018, og er det ministerens
opfattelse, at den omtalte korrespondance er acceptabel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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